
 

Jste spokojeni s tmou na ulicích? 

 

Vážení občané Vysoké nad Labem, 

zveme Vás na setkání věnované aktuálnímu problému - nefungujícímu osvětlení 

komunikací na Jižním a Západním svahu. 

 

Veřejná schůze občanů                                                   
se koná                                                                                                                                                      

ve středu 21. 9. 2011 v 18 hodin 

 v sále Hostince U Salavců 

 

Cílem setkání je poskytnout všem zájemcům úplné informace o této 

nepříjemné situaci a současně ukázat společný zájem na co nejrychlejším 

řešení.  

Schůze se zúčastní vedení obce Vysoká nad Labem, pozváni jsou i zástupci 

Policie ČR a také společnost Alba invest, s.r.o., na jejíž příkaz bylo osvětlení 

začátkem měsíce odpojeno. Všechny zúčastněné strany budou mít příležitost se 

k danému problému vyjádřit v rámci programu i v následné diskusi. 

Jestliže Vám současná situace vadí, přijďte vyjádřit svůj názor nebo si alespoň 

vyslechnout názory svých sousedů.  

Ukažme, že s obyvateli Vysoké nad Labem je nutné v podobných situacích 

počítat.  Nebo ne? 

 

Setkání je organizováno z iniciativy občanů a vedení obce Vysoká nad Labem. 

 


